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Aanwezig: Ingrid Bergiers – voorzitter LOK/zelfstandig onthaalouder 

   Jenny Ockerman – ondervoorzitter LOK/directeur Sint-Clemensschool   

  Melanie De Roeck – verantwoordelijke gemeentelijk Kinderdagverblijf  

  Isabelle Znamensky – Dienst Landelijke Kinderopvang 

   Marleen Vercaigne – zelfstandig onthaalouder  

   An De Rudder – ouder/naschoolse opvang Sint-Clemensschool 

   Roxanne Czarnocki – ouder 

Karine Vanderoy – zelfstandig onthaalouder  

Kenny Verbeeck – OCMW-raadslid/geïnteresseerde ouder 

Wilfried Van Raemdonck – OCMW voorzitter 

Eva De Bleeker - Schepen 

   Marijke De Rudder – dienst Sociaal Beleid  

 

Verontschuldigd:  
Marc Rabaey – zelfstandige onthaalouder Euro Kids 

Olivier Verhoeven – ouderraad Sint-Clemensschool 
   Jeugddienst    

  Joke Muyldermans – OCMW raadslid   

Jan Lemeire – Ouderraad Het Groene Dal 

 

 
We verwelkomen een aantal nieuwkomers en doen een korte kennismakingsronde. 

 
1. Verslag 30/04/2014: goedkeuring 

Er zijn geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 

 
2. Dienst Landelijke Kinderopvang 

We verwelkomen mevr. Isabelle Znamensky die Melissa Vanhaelen vervangt. Door het nieuwe 

decreet kinderopvang worden gemeenten onderverdeeld in zorgregio’s. Sinds 1 oktober 2014 

wordt een opsplitsing gemaakt in onze regio: zorgregio Halle en zorgregio Tervuren. Hoeilaart 

valt onder de zorgregio Tervuren. Mevr. Znamensky werkt vanuit het secretariaat in Bertem en 

is de nieuwe verantwoordelijke in de gemeente Hoeilaart.  

Haar gegevens: Landelijke Kinderopvang Bertem / Steenokkerzeel 

Dorpstraat 151 / 0002  -  3060 Bertem 

Tel. 070/24 60 41  (elke werkdag van 9u tot 14u) of  016/48 16 18 

Fax. 016/ 48 26 69 

 

Het aantal aangesloten onthaalouders wisselt nogal van gemeente tot gemeente. In Hoeilaart 

blijven nu nog 2 aangesloten onthaalouders (1 + 1 samenwerkende) over, wat weinig is. Een 

aangesloten onthaalouder maakte recent de overstap naar de dienst onthaalouders van het 

OCMW van Overijse. Door het nieuwe decreet is dit mogelijk. Overijse heeft al aangegeven te 

willen overleggen op welke manier in de toekomst toch ook nog ouders uit Hoeilaart een 

beroep kunnen doen op dit opvanginitiatief. 

 

3. Kinderdagverblijf Solheide 

Nieuw huishoudelijk reglement: ontwerp 

Door het nieuwe decreet kinderopvang dienen er ook een aantal wijzigingen te gebeuren aan 

de overeenkomsten en huishoudelijke reglementen van de onthaalinitiatieven. Voor het 

gemeentelijk kinderdagverblijf werd een ontwerp voorbereid dat nu door het bestuur 

besproken kan worden. Aan de leden van het LOK wordt alvast een kopie bezorgd zodat 

eventuele vragen, opmerkingen, suggesties bezorgd kunnen worden. Eens de definitieve versie 

klaar is, zal officieel advies aan het LOK gevraagd worden en vervolgens wordt de tekst ter 

goedkeuring voorgelegd aan de gemeenteraad. 

Wat info ivm het ontwerp dat voorligt: 

 Gebaseerd op model VVSG, gebruikt in veel gemeentelijke kinderdagverblijven. 

 



 Bedoeld voor groepsopvang, meer dan 18 plaatsen. 

 Opvang bestellen = opvang betalen. Dit principe wordt nu vanuit decreet toegepast 

Melanie geeft algemene toelichting bij grote krijtlijnen en belangrijke wijzigingen die er door 

decreet komen. Huishoudelijk regelement dient verschillende bepalingen te bevatten 

waaronder vb: 
 Na respijtdagen moet betaald worden, verschillende voorstellen worden geformuleerd en 

besproken. (ter info: bij Landelijke opvang = 20 dagen + afwezigheid met briefje). 

 Wachtlijsten – voorrangsregels 

 Mensen van Hoeilaart die al op wachtlijst gestaan hebben en toen geen opvang vonden 

in kribbe, nu bij volgend kindje wel kans… 

 Geen voorrang meer voor kinderen waarvan broers/zusjes intussen al op school zitten. 

 Wachtlijst nu ongeveer 110 inschrijvingen, 10% uit Overijse. 

 Bewijs zwangerschap doktersattest, 3 maanden zwanger. Voorstel om dit eventueel op 

te nemen vooraleer inschrijving kan gebeuren  

 Grote verschillen tussen regels opname in kribbe tegenover zelfstandige 

onthaalouders. 

 Gebeurt er controle of kinderen intussen al opvang elders vonden die op wachtlijst 

staan en dan toch verhuizen naar kribbe? Neen, momenteel moeilijk. 

 Suggestie om misschien in de toekomst te werken met gemengde groepen 
 zou wachtlijst laten slinken? 

 Nu ook de mogelijkheid sinds zomer om meer deeltijdse opvang te realiseren – 

bezetting is zo ook groter. 

 

Vooral rond de wachtlijsten en voorrangsregels worden vragen gesteld en alvast een paar 

suggesties gedaan.  

Melanie doet nog een paar aanpassingen en zal tekst dan voorleggen ter bespreking. 

 

Nieuw kinderdagverblijf 

 Besluit om te proberen nieuw gebouw te zetten op nieuwe locatie voor minstens het aantal 

gesubsidieerde plaatsen - mits subsidies! 

 Overeenkomst met Haviland om dossier op te starten, subsidieaanvraag in te dienen en 

erna ook bouw,... op te volgen. Haviland zal ook onderzoek doen naar behoefte voor 

opvang. 

 Liefst “modulair”: nieuwe kribbe en vervolgens ook mogelijkheid om vb. starters of 

samenwerkende onthaalouders daar ook ruimte te bieden. 

 Vraag wat op “Solheide”: speeltuin blijft + verschillende kavels van gelijke grootte kunnen 

gerealiseerd worden. 

 Meerwaarde van keuze site Groenendaalsesteenweg:  

- Diensten zoals vb. keuken, onderhoud, ... kunnen samen met woonzorgcentrum. 

- Meer interactie jong en oud. 
- Oud gebouw is versleten  overbrugging voor nieuwbouw is niet mogelijk. 

 

Nu startfase  LOK wordt zeker betrokken bij verdere invulling van dossier. 

Haviland zal begeleiding dossier doen, niet achteraf ook de uitbating van het kinderdagverblijf. 

 
Indien geen subsidie  noodzaak om oude gebouw met zo weinig mogelijk middelen te 

renoveren. 

 

4. Meifeesten – speelgoedrommelmarkt evaluatie 

In evaluatie de minpunten van 2014 meegeven (toog niet in orde, ruimte te beperkt zowel 

voor verkoop als voor toog) – overdekte ruimte blijft beter voor deze activiteit + logistiek GC 

Felix Sohie is ook beter 

 

2015: Park is OK maar voorkeur en zeker bij slecht weer naar GC Felix Sohie! 

 

5. Feest van de kinderopvang 

Waardebon onthaalouders: Vooral omwille van tijdsgebrek zullen de onthaalouders zelf hun 

aankopen ter waarde van €140 mogen doen en mits bewijs dat het materiaal bruikbaar is voor 

de kinderopvang, gebeurt de terugbetaling vanuit de gemeente. 



Het LOK gaat akkoord met dit voorstel van werken. Eerstdaags zullen brieven met info aan 

onthaalinitiatieven bezorgd worden. 

 

Bezoek van de Sint 

Tweejaarlijks kan de Sint op bezoek komen als onthaalinitiatieven dat wensen. Ook hiervoor 

wordt binnenkort een schrijven gericht aan de opvanginitiatieven. 

 

6. Nieuw decreet kinderopvang 
 Ingrid  VDKO Knisper werkt onder Voorzet vzw. Verplichting voor onthaalouders om 

ondersteuning pedagogische begeleiding te voorzien. VDKO bezoeken onthaalouders om 

werking toe te lichten. Infomoment op 18/10 Asse en 21/10 Vilvoorde.  

Onthaalouders zullen zich ook bij dergelijke organisatie moeten aansluiten. 

 Er zijn nog heel wat wijzigingen en onduidelijkheden voor de zelfstandige opvang. Op de 

website van Kind en Gezin is wel heel wat info te vinden intussen. Vanuit gemeente zullen 

we begin 2015 de zelfstandige opvang uitnodigen voor een overleg en bekijken welke info 

gezamenlijk gedeeld kan worden. Het LOK is hiervoor niet het ideale platform en een aparte 

bijeenkomst dringt zich op. 

 Lokaal Loket Kinderopvang: voorlopig nog uitgesteld omdat proeftuin-project niet werkte. In 

Hoeilaart zullen we het Sociaal Huis hier toch verder op inrichten (voor informatie). Het 

voorstel om in de toekomst te werken met een centrale wachtlijst komt opnieuw ter sprake. 

We doen rondvraag naar interesse bij de opvanginitiatieven. 

 Ter ondersteuning van zelfstandige onthaalouders eventueel UNIEKO vragen om 

uiteenzetting te doen rond decreet? 

 

7. Werking adviesraden – Wakkere Burger 

Woordje uitleg in verband met het traject dat door de gemeentelijke raden afgelegd werd. Er is 

nu een ontwerp van afsprakennota klaar die vanuit het college zal verspreid worden. Bedoeling 

is vooral de verbetering van de onderlinge communicatie vanuit en met het gemeentebestuur. 

Adviezen zullen in de toekomst via een sjabloon voorbereid en opgemaakt worden. Wordt 

vervolgd… 

 

 

8. Varia 

 Initiatieven tieners: Vraag naar verhoging aanbod voor tieners.  

Nu 2 weken sportmania - aanbod in Overijse blijkt beter te zijn. Overzicht te maken van 

aanbod en bezetting > Eva zal navragen bij jeugd- en sportdienst aangezien aanbod dat er 

was in Hoeilaart amper volzet raakt en het dus weinig zin heeft om extra veel dingen te 

organiseren.  
 Bevraging te doen bij ouders naar interesse (eventueel ook wijzigen van data kan effect 

hebben). We moeten er rekening mee houden dat in Overijse ook middelbare scholen zijn 

en waarschijnlijk tieners daar “blijven hangen” + gegeven dat Kamp Kwadraat wat betreft 

locatie en infrastructuur veel troeven heeft. 

Tieners en hun ouders moeten ook zelf zin hebben om effectief deel te nemen aan 

initiatieven. 

 Afschakelplan elektriciteit: een eventuele afschakeling zal 7 dagen op voorhand 

aangekondigd worden. Vanuit het gemeentebestuur zal vervolgens iedereen via zo veel 

mogelijk kanalen op de hoogte gebracht worden. Afschakeling gebeurt tussen 17u en 20u. 

Ook onthaalouders zullen op dat moment zonder elektriciteit vallen. Het is dus aan te raden 

hier afspraken rond te maken met de ouders zodat kinderen op die dagen tijdig opgehaald 

worden. 

 Aantal kinderen in de opvang: door het nieuwe decreet zijn er mogelijk ook wijzigingen in 

het aantal erkende opvangplaatsen. Vanuit het Sociaal Huis zal een rondvraag gebeuren bij 

de onthaalouders (met specifieke vraag hoeveel Hoeilaartse kinderen in de opvang zitten). 

 Inschrijvingsprocedure voor Hoeilaartse scholen is nu voor beiden gelijklopend – 

voorrangsregels voor Hoeilanders toepassen kan nu niet. Gemeente kan dossier indienen 

zodat er mogelijkheid is naar de toekomst toe. Dit dient onderzocht te worden. 

 

 

Volgend LOK: woensdag 21 januari 2015 – 20uur 


